
 
 Številka: 03223-1/2015-3 

 Datum:   20. 1. 2015 

 

 

Z A P I S N I K 

 

1. seje Uredniškega odbora glasila Ljubljana, ki je bila 14. 1. 2015 ob 16.00 uri. 

 

Seja je potekala v Klubu 11 na Magistratu, Mestni trg 1, Ljubljana. 

 

Sejo je vodil predsednik Marjan Sedmak   

 

Na seji so bili navzoči članica in člana odbora: Lada Zei, Aleš Kardelj, Denis Striković. 

 

Odsotna članica: Simona Pirnat Skeledžija 

Na seji sta bili navzoči tudi:  

Nada Šumi, odgovorna urednica Glasila Ljubljana, in Vera Gorjan, SODMS. 

 

Seja se je pričela ob 16.00 ob navzočnosti 4 članov. 

 

S sklicem seje so člani prejeli predlog dnevnega reda 1. seje odbora:  

 

1. Poročanje odgovorne urednice o izidih in okvirni vsebinski zasnovi glasila v letu 2015 

2. Predlogi članov UO o naboru tem, ki bi jih želeli umestiti v glasilo 

3. Razno 

 

O dnevnem redu ni razpravljal nihče. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Uredniški odbor sprejme predlog dnevnega reda 1. seje odbora. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

POROČANJE ODGOVORNE UREDNICE O IZIDIH IN OKVIRNI VSEBINSKI 

ZASNOVI GLASILA V LETU 2015 
 

 

Odgovorna urednica glasila N. Šumi je okvirno razložila, kako v času začasnega 

financiranja MOL poteka razpis za novega izvajalca tiska in raznosa, ker je staremu 

štiriletna pogodba potekla, zaradi česar bo lahko prva številka izšla najprej konec februarja, 

lahko pa šele sredi marca. Obvestila je, da v koledarskem letu izide 10 številk in da bodo v 

prvi številki napovedani vsi letošnji projekti MOL, na koncu leta pa poročilo o realizaciji 

le-teh. Čeprav sicer glasilo julija in avgusta ne izhaja, je predlagala, da bi zaradi tokratne 

zamude letos izjemoma izšli tudi julija.   

V nadaljevanju je odgovorna urednica predstavila teme za prvo letošnjo številko in okvirno 

vsebinsko zasnovo za vse leto. Predlagala je, da glasilo ohrani dosedanje rubrike in uvede 

tudi rubriko o dobrih mojstrih, v katero bi se oglašali tudi bralci s svojimi izkušnjami, in 

popularizira novo blagovno znamko Turizma Ljubljana Okusi Ljubljane s predstavitvijo 

kuharskih mojstrov in nagrajenih restavracij v okviru akcije Znak ljubljanske kakovosti. 



Kot vodilni temi skozi vse leto je predlagala praznovanje 70-letnice konca druge svetovne 

vojne in priprave na leto Ljubljane, zelene prestolnice Evrope 2016. 

 

AD 2 

PREDLOGI ČLANOV UO O NABORU TEM, KI BI JIH ŽELELI UMESTITI V 

GLASILO 
 

Nekaj tem, ki so jih predlagali člani odbora: 

 

L. Zei – predlagala je, naj se redno poroča o novostih znotraj ČS.  Predlogu se pridružujeta 

tudi A. Kardelj in M. Sedmak. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Uredniški odbor sprejme sklep, da se s poročanjem ČS nadaljuje. 

 

V nadaljevanju L. Zei predlaga, da se vsaj enkrat letno vključi prispevek o sobivanju ljudi 

in živali v mestu, in ne samo preganjanje le-teh. 

A. Kardelj predlaga, da se več pozornosti posveti 70-letnici konca 2. svetovne vojne, npr. 

delovanju radia Kričač, ilegalčkom in borcem, dokler je še kaj živečih, prav tako bi bilo 

potrebno predstaviti pomembne mejnike za Ljubljano v okviru Zveze borcev. Želi si 

napovedi kulturnih prireditev vnaprej, ne reportaž za nazaj. Poleg programa Festivala 

predlaga predstavitev prireditev Imaga Sloveniae. Glede Okusov Ljubljane želi, da bi svoje 

predloge in ocene o jedeh in nasploh o turizmu v Ljubljani ocenjevali nevtralni in ne še 

uveljavljeni ljudje.  

D. Striković sprašuje, kakšni bodo kriteriji za predstavitev dobrih mojstrov. Pozdravlja 

tako predstavitev, saj mlada generacija ne popravlja ničesar, sploh ne razmišljajo o 

popravilu. Za Okuse Ljubljane predlaga predstavitev kuharjev, ne samo receptov.  

Zdi se mu tudi pomembno predstaviti projekt manjšinskih društev, kot je npr. projekt 

Mesto kultur, v okviru katerega je nastalo več akcij,  multikulturnih poti po Ljubljani, 

literarna pot, vodenje po Novih Fužinah, ruske točke itn.  

Predsednik M. Sedmak predlaga, da D. Striković vse svoje predloge po e-pošti pošlje 

vsem članom odbora in urednici.  

D. Striković ima pomisleke, da v uredniškem odboru ni članov vseh političnih opcij. 

Potrebno se mu zdi podrobneje predstaviti organizacijo lokalne samouprave, saj marsikdo 

še vedno razmišlja o petih občinah v Lj., krajevnih skupnostih, neurejeno je poimenovanje 

posameznih ustanov npr. v Fužinah in Novih Fužinah.  

M. Sedmak sprašuje, kako je z objavo plačanih oglasov v glasilu. Urednica pove, da bi 

oglaševanje v večjem obsegu skrčilo redne vsebine, pred leti se je to izkazalo tudi kot 

sporno na Ministrstvu za kulturo, ker je glasilo financirano s strani občine, v manjšem pa 

so oglasi vsebinsko in oblikovno prilagodijo temam, ki sodijo v glasilo. Dogovorjeno je 

tudi, da mestna javna podjetja oglašujejo brezplačno. 

M. Sedmak meni, da so stalne rubrike premalo vidne oz. opazne in bi želel, da so grafično 

bolj poudarjene. Za uvodnik si želi, da bi se nanašal na osrednjo temo glasila, velikost črk 

pa se mu zdi premajhna, čeprav se zaveda, da to omogoča več vsebine. Predlaga, da bi 

občasno vpeljali rubriko pro et contra ob perečih temah, seveda upoštevaje strokovnost 

razprave in visoko kulturo dialoga. 

L. Zei predlaga, da se v času med sejami člani UO in urednica po e-listi dogovarjajo za 

nove predloge.  

D. Striković sprašuje, kakšna je v bistvu funkcija UO, ali mora odbor vsebino odobriti. 

M. Sedmak je povedal, da je vloga odgovornega urednika po zakonu avtonomna, zato za 

izid odgovarja urednik, UO pa daje predloge in razpravlja o vsebini.  

A. Kardelj je povedal, da je bila dosedanja praksa taka, da je urednica na sejo UO prinesla 

okvirni seznam tem vsakokratne številke, o katerem so se člani izrekli in podali dodatne 

predloge, in predlaga, da se tako nadaljuje, s čimer so se vsi strinjali.  



 

PREDLOG SKLEPA: 

Odgovorna urednica v 10 dneh po izidu glasila predlaga sklic seje UO, natančen 

datum in uro pa s predsednikom in člani koordinira Vera Gorjan.  

 

 

 

 

 

AD 3 

RAZNO 

 

Pod to točko je bil podan predlog, da bi bil g. Kardelj podpredsednik UO glasila Ljubljana. 

S tem se je strinjal, prav tako tudi ostali člani in predsednik odbora.  

 

Seja je bila zaključena brez oblikovanega zadnjega sklepa ob 17.45. 

 

 

 

 

 

 

Pripravila:             Marjan Sedmak  

Vera Gorjan             predsednik 

 


